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Punkt 1.a: Godkendelse af dagsorden

Beslutning for Punkt 1.a: Godkendelse af dagsorden

Studienævnet godkender dagsordenen uden kommentarer.

Punkt 2.a: Studienævnsforperson

SDU har lanceret en "Ny model for fremtidens bacheloroptag" - på SDUnet kan man
læse hele nyheden, som beskriver at fra 2025 skal "studerende, der optages på
akademiske bacheloruddannelser via kvote 1, som minimum have 7 i gennemsnit fra den
adgangsgivende eksamen, mens kravet til studerende, der optages på
professionsbacheloruddannelser, er mindst 5."

https://sdunet.dk/da/nyheder/nyheder_fra_sdu/ny-model-for-fremtidens-bacheloroptag

Beslutning for Punkt 2.a: Studienævnsforperson

Sara orienter om, at Nicolas Kouroumtzis har fået ansættelse andetsteds og derfor ikke
kan undervise i Medieproduktion III: Sociale netværksmedier, web og apps. Hertil
fortæller Sara, at der er slået en stilling op, og Sara regner med at nå at ansætte nogen
inden studiestart.
Sara fortæller studienævnet at arbejdet studiestarten er i fuld gang. Hun har løbende
møder med tutorerne.

Punkt 2.b: De studerende

Beslutning for Punkt 2.b: De studerende

Ingen meddelelser.

Punkt 2.c: Studienævnssekretariatet

Beslutning for Punkt 2.c: Studienævnssekretariatet

Ingen meddelelser.

Punkt 2.d: Andre

Beslutning for Punkt 2.d: Andre

Susanne fortæller, at studiegrupperne til den nye årgang er på plads – og at hun i den
forbindelse har forsøgt at inddele grupperne, så medlemmerne er (nogenlunde)
jævnaldrende.
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Punkt 3.a: -

Punkt 4.a: -

Punkt 5.a: Ledighed

Studienævnet skal orientere sig i ledighedstallene fra juni 2023.
K = Kvartal efter endt uddannelse, (K1 = 1. kvartal, K% = 5. kvartal osv.)
Bilag 1: Orientering fra Prodekan
Bilag 2: Ledighedstallene fra Juni 2023
Bilag 3: Overblik over KA
Bilag 4: Historisk ledighed
Bilag 5: Ledighed sammenlignet med andre humanistiske uddannelser

Beslutning for Punkt 5.a: Ledighed

Studienævnet orienterer sig i ledighedstallene.
Sara fortæller, at der oftest er en korrelation mellem antallet af dimittender og
ledighedstallene. Det er Saras vurdering, at ledigheden er højere på de årgange, hvor
der er flere dimittender.
Lige nu falder ledighedstallene og hæfter sig især ved de faldende ledighedstal for
dimittendårgang 2020 i 7. kvartal efter endt uddannelse.

Studienævnet drøfter desuden, at tallene generelt svinger fra kvartal til kvartal, men
glæder sig over at ledigheden er faldet.

Punkt 5.b: Ændringer i eksisterende uddannelser?

Studienævnet skal årligt tage stilling til, om der skal ændres i eksisterende uddannelser.
Punkterne findes i Bilag 1.

Studieleder indstiller ikke til ændringer

Beslutning for Punkt 5.b: Ændringer i eksisterende
uddannelser?

Studienævnet orienterer sig i mulighederne for at ændre i uddannelserne og beslutter, at
de ikke ønsker ændringer på nuværende tidspunkt.

Punkt 6.a: Undervisningsevalueringer - Foråret 2023

Studienævnet skal forholde sig til undervisningsevalueringerne for fag undervist i
forårssemestret 2023.

Bachelorfag starter med fagkoden H47
Kandidatfag stater med fagkoden H48
Manuskriptudvikling starter med fagkoderne H50/H51
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Evalueringerne tilgås via eval.sdu.dk
Bilag 1 + 2 er fra studienævnsmøderne i august og september 2022, hvor studienævnet
behandlede slutevalueringer for F22.
Specifikt kan I orientere jer i referaternes punkt 6.a.

For at sikre kvaliteten af punktet, vil jeg bede jer om at:

• Orientere jer i alle evalueringer forud for mødet.
• Notere jeres kommentarer og medbringe disse til mødet, hvis I hæfter jer ved
noget særligt positivt/problematisk.

Beslutning for Punkt 6.a: Undervisningsevalueringer -
Foråret 2023

Studienævnet orienterer sig i slutevalueringerne for fag undervist i foråret 2023 og hæfter
sig ved de mange positive tilbagemeldinger fra de studerende.

I forbindelse med gruppearbejdet på ét enkelt fag, er der flere studerende der nævner, at
de hellere ville have arbejdet i deres studiegrupper (fremfor at komme i nye grupper).

I forbindelse med et enkelt fag, er der flere studerende som bemærker, at de ikke har de
faglige forudsætninger (matematiske evner) til at komme igennem faget på en god måde.
Sara orienterer i denne sammenhæng, at der undersøges om faget kan hjemtages til
Humaniora.

Desværre var det nødvendigt at skifte underviser midt i semestret på ét af
kandidatfagene – dette afspejler sig i undervisningsevalueringerne og studienævnet
ærgrer sig over, at det forløb således.
Den pågældende underviser blev ansat på sin brancheviden og -kendskab, men grundet
forhold ved virksomheden, måtte den pågældende trække sig.

På tilvalgsuddannelserne efterspørges mindre teori og flere praktiske skriveøvelser.
Herudover, er der enkelte studerende, som ærgrer sig over, at underviser ikke var gjort
opmærksom på, at der deltager studerende fra andre tilvalgsuddannelser.

Punkt 7.a: Fælles studierum i itslearning?

Det Humanistiske Fakultet tilbyder som noget nyt, at der oprettes fælles studierum i
itslearning, så alle studerende tilknyttet uddannelsen får adgang til det samme rum.

Studienævnet skal tage stilling til, om det er relevant med et sådan rum.

Beslutning for Punkt 7.a: Fælles studierum i itslearning?

Studienævnet glæder sig over, at der endelig er kommet en mulighed for at lave et fælles
rum, hvor alle studerende kan få leveret beskeder omkring relevante arrangementer og
tiltag på uddannelsen.
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Det fælles studierum vil være en slags digital opslagstavle, hvor studienævnet, og
fagrådet også vil kunne få lagt relevante beskeder op.

Studienævnet drøfter særligt, at der skal være fokus på at dele opslagene op – så
opslagstavlen ikke bliver sandet til.

Studienævnet er enige om, at de ønsker studierum til:
Medievidenskab
Manuskriptudvikling (deltid)
Masteruddannelsen i Børne- og Ungdomskultur

Punkt 7.b: Medvirken til studiestart 2023

Studienævnet skal tage stilling om det er relevant for en studenterrepræsentant at
deltage i studiestarten for at introducere de nye studerende for studienævnsarbejdet.

Beslutning for Punkt 7.b: Medvirken til studiestart 2023

Studienævnet diskuterer vigtigheden af, at en studenterrepræsentant deltager delvist i
studiestarten for at gøre de nye studerende opmærksomme på studienævnets funktion
og arbejde.

Studienævnet bliver enige om, at studenterrepræsentanterne laver en kort video omkring
studienævnets arbejde og vigtigheden af dette til brug i introdagene.
Sara formidler kontakten til tutorerne.

Punkt 7.c: Ansøgning om midler: Studiestart på
Manuskriptudvikling

Der ansøges om 1.000 kr. til kaffe/te for studiestart på manuskriptudvikling - deltid.

Se bilag 1 for detaljer.

Beslutning for Punkt 7.c: Ansøgning om midler:
Studiestart på Manuskriptudvikling

Studienævnet imødekommer ansøgningen på 1.000 kr. til forplejning ifm. studiestarten
på deltidsuddannelsen i Manuskriptudvikling.

Punkt 7.d: Udmærkelse på eksamensbeviset

Såfremt der indsendes indstillinger fra undervisere/vejledere, vil studienævnet tage
stilling til disse på mødet.
Bilag 1: Skabelon for indstilling
Bilag 2: Principper for talentudvikling
Bilag 3: Mail til undervisere
Bilag 4-6: indstillinger til udmærkelse ifm. Guldægget
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Beslutning for Punkt 7.d: Udmærkelse på
eksamensbeviset

Sara har indstillet 3 studerende til udmærkelse på eksamensbeviset for ”ekstraordinære
eller særlige innovative evner”, som er blevet vist igennem arbejdet med at planlægge og
afvikle Guldægget 2023.

Studienævnet bliver enige om at indstille:
Anton Dante Tilsted
Cecilie Nedergaard Kjærgaard
Mikela Ekstrøm Hansen

Punkt 7.e: Valg til studienævnet 2023

Studienævnet vil lægge en strategi for, hvilket indhold der skal være i de korte videoer,
som skal opfordre studerende til at stille op til de kollegiale organer på sdu

Beslutning for Punkt 7.e: Valg til studienævnet 2023

Sara foreslår, at studienævnet laver en eller flere videoer, som fortæller om
studienævnets arbejde og vigtigheden af dette for uddannelsens videre udvikling.
Indledende afklarer studienævnet, at der skal være tale om rekrutterende videoer, så der
også fremadrettet vil være studerende som stiller op til studienævnet.
Studienævnet bliver enige om at nedsætte en arbejdsgruppe bestående af:
Charlotte, Ida, Lia og Sara.

Punkt 8.a.: Eventuelt

Beslutning for Punkt 8.a.: Eventuelt

Henrik fortæller, at der i referatet fra juni 2023 foreslås, at fagrådet i fremtiden kunne stå
for hytteturen.
Henrik spørger ind til, om Sara har kontaktet fagrådet angående dette, hvilket hun har.

Henrik spørger ligeledes ind til referatet fra aftagerpanelets referat – hertil spørger Henrik
ind til en eventuel udflytning af studiepladser til MCO-bygningen. Henrik fortæller, at det
vil være svært at igangsætte på bacheloruddannelsen, da der indgår et tilvalg.

Bo fortæller, at der ikke er afklaring på punktet endnu – og at der er et særligt fokus på
kandidatuddannelsens tætte samarbejde med mediebranchen.
Det er derfor svært at sætte flere ord på lige nu, da der ikke foreligger et konkret forslag
på nuværende tidspunkt.

Punkt 9.a (Lukket) : Behandling af indkomne
studenteransøgninger (SAGA)
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Beslutning for Punkt 9.a: Behandling af indkomne
studenteransøgninger (SAGA)

Mødet sluttede: 13:45
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